
ورزشی16
دوشنبه  24 مهر 1402  شماره 8303

درویش در حالی این صحبت ها را انجام داد که اعلام کرد فقط با فسخ قرارداد گل محمدی مخالفت 
شده است اما هیچ توضیح جامع و کاملی نداد که برای گلایه های فراوانی که سرمربی تیمش مطرح 
کرده بود، چه راهکار ویژه ای دارد. البته او از سازمان خصوصی سازی و مسئولان کشور درخواست 
پول و درآمد پایدار کرد اما سؤال این است که آیا این یک روش صحیح است که فردی مدیریت کند 
و از بخش های دیگر مطالبه مالی داشته باشد؟ تنها اتفاقی که در این چند روز رخ داد،  این بود که 
گل محمدی در اتفاقی تکراری، به قهری چند روزه رفت و باعث نگرانی هواداران پرسپولیس و ایجاد 
حاشیه برای تیمش شد. او حالا از خودش خالصانه بپرسد این قهر چه سودی داشت؟ آیا پولی به 
خودش و بازیکنانش رسید؟ آیا قراردادش تمدید شد یا فکر می کند اتفاق خاصی قرار است بیفتد؟ 

این سؤالی است که سرمربی پرسپولیس در روزها و ماه های آینده روشن تر به پاسخ آن می رسد!

آیا این قهر برای گل محمدی و پرسپولیس سود داشت؟

برش

تاریخ جدید دربی مشخص شد
بعـد از اینکـه تاریـخ مسـابقه اسـتقلال و پرسـپولیس در 
هفتـه پنجـم لیـگ برتـر، چنـد بـار تغییـر کـرد، ایـن بحث 
مطرح شـد که شـاید این مسـابقه به این زودی ها برگزار 
نشـود و حتـی سـهیل مهـدی مسـئول کمیتـه مسـابقات 
ل  از احتمـا از مصاحبه هایـش  لیـگ در یکـی  سـازمان 
برگـزاری ایـن مسـابقه بعـد از جـام ملت هـای آسـیا خبـر 
داد. البته که بعدها او اعلام کرد سازمان لیگ در تلاش 
اسـت این مسـابقه زودتر انجام شـود. اما دیروز سازمان 
لیـگ تاریـخ مسـابقات معوقـه را اعـلام کـرد کـه بـر ایـن 
بـه  اسـاس، اسـتقلال و پرسـپولیس، پنجشـنبه 23 آذر 

مصـاف یکدیگـر خواهنـد رفـت. 

برگزاری مجدد بازی سپاهان-الاتحاد
در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا، سپاهان در ورزشگاه 
نقـش جهـان میزبـان الاتحـاد بـود و در شـرایطی کـه 
ورزشـگاه مملـو از تماشـاگر بـود، حریـف عربسـتانی از 
بـه سـرعت ورزشـگاه  حضـور در میـدان امتنـاع کـرد و 
را تـرک کـرد. بـا ایـن حـال و پـس از اخبـار مختلفـی کـه 
دربـاره وضعیـت ایـن بـازی مطـرح شـد، کنفدراسـیون 
فوتبـال آسـیا به صـورت رسـمی از برگزاری مجـدد بازی 
 AFC سـپاهان بـا الاتحـاد خبـر داد. پیش از این سـایت
در زیـر تایتـل بازی سـپاهان بـا الاتحاد، »لغو شـده« زده 
بود ولی دیروز این لفظ را تغییر داد و از کلمه »به تعویق 
افتـاد« اسـتفاده کـرد. در واقـع ایـن تغییرات در سـایت 
رسـمی کنفدراسـیون فوتبال آسـیا می تواند یک پالس 
مثبـت بـزرگ بـه معنای تکـرار دیـدار سـپاهان و الاتحاد 
از عبـارت »بـه تعویـق افتـاد«  باشـد چـرا کـه اسـتفاده 
نشـان دهنده ایـن موضـوع اسـت کـه AFC قصـد دارد 
ایـن بـازی را مجـدداً برگزار کنـد. کنفدراسـیون فوتبال 
آسـیا قـرار اسـت دوشـنبه آینـده تصمیـم نهایـی خـود را 
در زمینه این بازی لغو شده بگیرد. در این میان، ولید 
الفراج مجری و خبرنگار ورزشـی عربستان مدعی شد: 
»عمان به عنوان یک کشور بی طرف برای میزبانی این 

دیـدار مطرح شـده اسـت.«

با فسخ قرارداد گل محمدی مخالفت شد فوتبال ایران
درویش از مسئولان، درآمد پایدار خواست

پایانجاروجنجالسرخها
بدونهیچاتفاقخاصی!

واکنش کریم باقری به ادعای مدیرعامل پرسپولیس:

مایل نبودند در باشگاه بمانم
کریم باقری را می توان یکی از پرسپولیسی های 
محبوب دانست، اما او پیش از آغاز لیگ بیست 
و سـوم از جمـع دسـتیاران یحیـی گل محمدی 
جـدا شـد. ایـن در حالـی اسـت کـه باقـری 8 
سـال بـه عنـوان کمک مربـی در کنـار برانکـو ایوانکوویـچ، گابریـل کالـدرون و یحیـی 
گل محمدی حضور داشت و به عنوان چهره بدون جانشین خود را مطرح کرده بود و 
هواداران و بازیکنان نیز علاقه زیادی به او داشتند. در این شرایط، جدایی مرد محبوب 
پرسـپولیس، با واکنش های زیاد هواداران همراه بود اما در این بین مدیریت باشـگاه 
دلیل جدایی باقری را اعلام نکرد تا اینکه رضا درویش ادعا کرد که باقری تمایلی برای 

ادامه کار نداشت و می خواست به دنبال فعالیت های اقتصادی اش برود.
باقری در خصوص ادعای درویش به »ایران« گفت: »این ادعا  دروغ است و 

من نگفتم که دیگر تمایلی به ادامه همکاری با پرسپولیس ندارم. 
کار کردن در پرسـپولیس برای من خوشـایند بود و سـال ها و با 
حضور مربیان زیادی که در پرسـپولیس بودند، کار کردم. من 
نخواستم از پرسپولیس جدا شوم و این مدیریت بود که مانع 

از حضـورم در پرسـپولیس شـد. نمی دانـم چـرا مدیرعامـل این 
حرف ها را مطرح می کند ؟!«

او ادامـه داد: »مـن در آن مقطع قراردادی با باشـگاه نداشـتم و 
این موضوع باعث شـد تا راحت تر من را کنار بگذارند. 

همیشـه بـه عنـوان عضـو کوچکی از پرسـپولیس 
تـلاش کـردم تـا از تیـم حمایـت کنـم و از وقتـی 

هـم کـه کنـار رفتـم هیچ بحثـی نداشـتم. پس 
از جدایی از پرسـپولیس دوسـت نداشـتم در 
ایـن مورد صحبـت کنم و تیم به حاشـیه برود 
امـا برخـی افـراد باعـث می شـوند کـه از حـق 

خودمان دفاع کنیم.«
باقـری همچنیـن یـادآور شـد: »آقـای درویش 

ادعـا کـرد کـه مـن می خواسـتم کار اقتصـادی 
کنـم. مـن این موضـوع را هم تکذیـب می کنم. در 

حـال حاضر کارهای شـخصی ام را انجام می دهم و 
کار خاصی ندارم.«

مربی سـابق سرخپوشـان در پاسخ به این سؤال 
کـه دوری از پرسـپولیس سـخت نیسـت، چنیـن 

واکنشـی داشـت: »خیر سـخت نیسـت! چـرا که 
بالاخره باید روزی از این تیم جدا می شدم که 
ایـن اتفـاق هـم در فصل جاری افتـاد. من چه 
باشـم و چـه نباشـم، پرسـپولیس راه خـودش 
را مـی رود و این گونه نیسـت که بـا نبودن من 
پرسـپولیس مسـیر خـود را گم می کنـد. من از 
ایـن بـه بعـد بیـرون فوتبـال هسـتم و کارهای 

خودم را پیگیری می کنم.«
باشـگاه  اخیـر  اتفاقـات  خصـوص  در  باقـری 
پرسـپولیس و قهـر گل محمدی هـم چنین نظر 

داد: »این مسائل پیش از این هم وجود داشته 
امـا از نظـر من گزینـه ای بـرای پرسـپولیس بهتر 

از گل محمـدی پیـدا نمی شـود. پرسـپولیس در 
ایـن سـال ها بارهـا بـا چنیـن مشـکلاتی مواجـه 
شـده اسـت و مـن امیـدوارم ایـن مشـکلات هـم 
حـل شـود تـا بازیکنـان بتواننـد بـا آرامـش کار 

خودشـان را انجـام دهنـد و بـرای پرسـپولیس و 
آقـای گل محمـدی و بازیکنـان آرزوی موفقیـت 

دارم.«

یحیی گل محمدی کــه پس از قهری چنــد روزه، 
تمرینــات پرســپولیس حاضــر شــد،  در  شــنبه 
صحبت های تندی را علیه مدیریت این باشــگاه 
انجام داد و به این اشاره کرد که آنها به وعده های 
مالی خود عمل نکرده اند. سرمربی سرخپوشان 
پایتخت، همچنین به این اشاره کرد که قراردادش 
را بــا پرســپولیس فســخ کــرده و دیگر قــراردادی 
با این تیم نــدارد اما بــه دلیــل روح مربیگری در 
تمرین حاضر شــده و از بازیکنانش خواســته به 
اعتصاب شان پایان دهند. گل محمدی اما ادامه 
حضورش روی نیمکت قرمزها را منوط به تصمیم 
هیأت مدیره دانست. در این شرایط، هیأت مدیره 
پرسپولیس درباره وضعیت موجود تشکیل جلسه 
داد و  رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس اعلام 
کرد: »تمام اعضای هیأت مدیره متفق القول با نامه 
فسخ قرارداد مخالفت خودشان را اعلام کردند و او 

همچنان مستحکم کارش را ادامه می دهد.«
 

درخواست پول از سازمان 
خصوصی سازی

او ادامــه داد: »یکــی از دلایــل گل محمــدی کــه 
درخواســت بحــق بازیکنــان تیــم هم هســت، 
دیرکرد آپشــن های سال گذشته اســت. جدا از 
آپشن های قهرمانی، بیشتر بازیکنان آپشن های 
دیگری هم داشــتند که محقق نشــده بود. قرار 
شــد هیأت مدیــره هرچه ســریع تر منابــع مالی 
را مشــخص کند. مــا از همــان روز پنجشــنبه از 
کردیــم  درخواســت  ســازمان خصوصی ســازی 
جلسه فوق العاده بگذارند که با موافقت آنها بنا 
شد امشب )دیشب( جلسه ای داشته باشیم تا با 
بهره مندی از منابع خود، گوشه ای از آپشن ها را 
بدهیم تا این بچه ها و گل محمدی بتوانند از آن 

بهره ببرند.«
مدیــــرعامل پـــــرسپولیس در مورد نــاراحتی 
گــل مــــحمدی از خودش و اینــــکه ســرمربی 
سرخ پوشان اعلام کرده به اخطارهایش ترتیب 

اثر داده نشــده اســت، چنین توضیح داد: »او 
چندین بار با من صحبت کرد. ترتیب اثر یعنی 
ما باید به منابع مالی دسترسی پیدا می کردیم 
تا بتوانیم پول را تأمین کنیم. مهم ترین منبع 
درآمدی باشگاه پیراهن است. کارگروه اقتصادی 
بسیار خوبی داریم که در پی این است راه هایی 
را جست و جو کنیم تا بتوانیم از آن بسترها برای 

تأمین مالی بهره ببریم.«
درویش درواکنش به این موضوع که گل محمدی 
اعلام کرده به دلیل قرارداد نداشتن با پرسپولیس 
در جلسه هیأت مدیره شرکت نمی کند و مطرح 
بــودن بحث تمدید قــرارداد ایــن مربی، چنین 
واکنشــی داشــت: »همــه اینها شــایعه اســت و 
می خواهنــد دشــمنی کنند! خیلــی از تیم های 
مقابل یا مخالف ما دنبال این هســتند فضا را از 
تیم های خود دور کرده و حاشیه های خودشان 
را جــوری پوشــش بدهنــد. به نظــر شــما مربی 
بزرگی مثل گل محمدی دنبال تمدید می گردد؟ 
ضمن اینکه یک تیم را در ایران نشان بدهید که 
مربی اش یا خود باشگاه در هفته چهارم دنبال 

تمدید کردن قرارداد سال آینده باشد.«
 

پرسپولیس نشاط اجتماعی برای 
جامعه فراهم می کند

او درخصوص اینکه گل محمدی مدعی است افراد 
اقتصادی عضو هیأت مدیره این باشــگاه کارایی 
ندارند و نمی توانند از برند پرسپولیس استفاده 
کنند، چنین پاســخ داد: »یک درخــت هم برای 
میوه دادن مستلزم این است که 3-2 سال پس از 
کاشت از آن بهره ببرید. برای درآمدهای پایدار باید 
دنبال راه های مختلف برویم. این موضوع را هم 
باید بیشتر مسئولان ذی ربط فکر کنند که چگونه 
کار کنیم. تفاوت ما با تیم  های دیگر این است  که 
وقتی یک تیم، هوادار 20، 30 یا 40 میلیونی دارد 
و نشــاط اجتماعی برای جامعــه فراهم می کند، 
مســئولان مملکــت و اجتمــاع بایــد درآمدهای 
پایداری در نظر بگیرند. گرفتارتر از ما اســتقلال 
اســت. همان گونه که خود مدیرانش بارها نقل 
کرده انــد. همــه می دانند ایــن درآمد به شــکلی 
نیســت که از فضای در اختیارمان بهــره ببریم. 

باید حتماً درآمدهای پایداری تعریف شود. ضمن 
اینکه کارگروه بســیار خوبی داریم که طرح های 
بسیار خوبی داده است اما برای عملیاتی شدن 
این طرح ها، دست کم شش ماه یا یک سال زمان 

می برد تا بتوانیم از گوشه هایی از آنها ببریم.«
درویش درمورد بحث قطع شدن غذای بازیکنان 
پرســپولیس پس از باخت یا مســاوی این تیم 
در فصل گذشــته و غذا ندادن به آنهــا از دو روز 
قبل، چنین نظــر داد: »وقتی می گویم از لحاظ 
اقتصادی وضعیت بغرنجی داریم یکی از دلایلش 
همین اســت که پول ناهــار برای تیــم نداریم! 
پس در این حالت چگونه می گویند آپشن ها را 
نمی دهیم و بگویند اگر تا فردا ندهید، مشــکل 
ایجــاد می شــود؟ مــا وارث بدهی های گذشــته 
بودیــم. شــاید نزدیــک بــه 100 میلیــارد تومــان 
بدهی هایی را دادیم که اصلاً ربطی به ما نداشت 
و در صورت های مالی گذشــته هــم نیامده بود 
که مثــلاً از 10 ســال قبــل بدهکار هســتند.«  او 

درخصوص اینکه اگر گل محمدی مخالفت کند و 
اصرار به جدایی داشته باشد چه می شود، گفت: 
»نه، دست خودش نیســت. گل محمدی برای 
پرســپولیس اســت. اینجا می ماند و جایی هم 
نمی رود.« مدیرعامل پرســپولیس درخصوص 
نامه سازمان بازرسی کل کشور مبنی بر اینکه یا 
باید پاداش برد بدهند یا آپشن ، گفت: »از فرصت 
استفاده کرده و بگویم فصل گذشته گل محمدی 
جرائمی را هم برای تیم در نظر گرفته بود که الان 
با پیشنهادی که به هیأت مدیره دادیم، همه اعضا 
متفق القول موافقت کردند تا همه جرائم گذشته 
کان لم یکن شود. نامه ای داده بودند وقتی تیم 
این همه آپشن دارد دیگر بابت برد نباید پاداش 
داد. برای آن هم صحبت می کنیم تا به شــکلی 
مرتفع شود. البته بازیکنان روی آن زیاد مشکلی 
ندارند و گفتند اگر نتوانســتید مجــوز بگیرید، 
عیبی ندارد. به حساب ما باشد. آن پاداش برای 

هر بازیکن مبلغش زیاد نیست.«

خ اردوگاه سر

محمد محمدی سدهی
خبرنگار


